
 

Protokoll Styrelsemöte 2024-02-20 

 
Plats: Frösö IF:s kansli samt digitalt 

Närvarande: Martin Ohlsson, Lotta Nilsson, Tomas Kristoffersson, Urban Lindgren, 
Hanna Falkeström, Kristina Hammarfalk och Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Kristina Hammarfalk att justera dagens 
protokoll. 

3. Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemöte 17 januari 2024 gicks igenom. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Årsmöte 
Erica färdigställer verksamhetsberättelsen samt förslag till föredragningslista för mötet. Urban 
har lämnat budgetförslag samt styrelsens förslag angående SI-fonden. Martin färdigställer 
styrelsens förslag angående verksamhetsplan. Handlingar till OF-mötet ska skickas ut 28 
februari. 

5. Tävling 
Tävlingskommittén hade möte 19 januari. Niclas Lidström är ny representant för Frösö IF. Ban- 
och tävlingskontrollanter till vis del utsedda för kommande säsongs tävlingar. Åre OK kommer 
inta att ta på sig några arrangemang inom nära framtid (ffa 2024 och 2025) då styrelsen för 
tillfället saknar representanter. Frösö IF har tagit över ansvaret att arrangera DM sprint men i 
nuläget finns ingen arrangör till DM ultralång samt även deltävlingen i ungdomsserien vid DM 
ultralång. Mötet föreslår att både DM ultralång och deltävlingen i ungdomsserien arrangeras 
vid sista dagen vid Årefjällens 3-dagars. Kristina framför detta till Lennart Hamberg som får föra 
diskussionen vidare med arrangerande föreningar. 

2025 saknas arrangör för DM sprint samt datum för DM ultralång, Frösö IF är arrangör. För 
2026 är det oklart med arrangör för DM medel och DM lång. 

Värdetävling (utifrån förfrågan från SOFT som togs upp på O-tinget i höstas):  Frösö IF är 
intresserade, det finns även intresse från OK Storsjön, ÖOK har inte tagit ställning. Fredrik 
Ahnlén vid SOFT är underrättad om detta. 

Stafett 2024 – Johan Näslund och Lennart Hamberg har fått i uppgift att undersöka med Torgny 
Pettersson om det går att arrangera en stafett i samband med Rannåsdagen under hösten. 

Vid mötet diskuterades även åldersindelning vid DM-tävlingar för äldre. 

Kristina kommer att avsluta sitt uppdrag i styrelsen och förslaget inför OF-mötet är att Lennart 
Hamberg tar över som ansvarig för tävling i styrelsen. 

6. Förbundsmöte SOFT 22-23 mars 
Martin kommer att representera, mötets förslag är att tillfråga Lennart Hamberg om att vara 
förbundets andra representant vid mötet. 
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Martin uppmanar styrelsen att se över inkomna motioner samt förslag från SOFT:s styrelse till 
förbundsmötet. 

7. Utbildning 
JHOF har meddelat SOFT om önskan att Barntränarutbildning genomförs i distriktet under maj 
månad. SOFT arbetar med detta. Förmodligen kommer Ungdomstränarutbildning och Bredd- 
och motionsutbildning genomföras i Medelpad under hösten. 

Joachim Ingelsson, SOFT, höll en utbildning gällande markfrågor 28 januari med drygt 10 
deltagare från de större föreningarna i distriktet. Joachim försöker även initiera en diskussion 
mellan länsstyrelsen och föreningarna angående markområden med intressekonflikter.  

Vid kartforumet i november framkom ett behov av ”enklare” kartritarutbildning. Tomas 
kontaktar Hans-Åke Öström för en sådan utbildning. 

Hanna och Erica deltar på möte om omformning av SOFT:s utbildningsverksamhet den 22 
februari. 

8. Ungdomsverksamhet 
Fyra ungdomar deltog vid rikslägret i skidorientering i Grönklitt i början av januari. 

Det har varit Brobyggaraktiviteter i Sollefteå under december och i Stockholm i januari med tre 
deltagare från distriktet. 

Ås IF och Frösö IF skidverksamhet hade gemensam skid-o-träning i mitten av februari. 

Kraftsamling Jämtland Härjedalen kommer att löpa på under 2024 på ett liknande sätt som 
under 2023. 

9. Kartor 
Karta med sprintnorm för Björkbacka är under godkännande. 

Kristina tryckte på att det är viktigt att de som har godkända kartor har med 
godkännandemärket på sina kartor. 

10. Nyhetsbrev 
Martin hade gjort ett förslag till nyhetsbrev som kompletterades under mötet. 

11. Övriga frågor 
Årets utmärkelser sedan tidigare bör publiceras på hemsidan. 
2022 Litsbygden 
2021 Åre OK och Johan Näslund 
2020 Region JH 
2019 Lars-Erik Gahlin och Hanna Lindqvist 

Årets utmärkelse för 2023 beslutades vid mötet och offentliggörs vid OF-mötet. Erica och 
Martin skriver motivering. Urban ordnar med presentkort till utmärkelsen. 

12. Nästa möte 
OF-möte: 13 mars 18:30, Frösö IF:s kansli. 
Styrelsemöte: 26 mars 18:00, digitalt. 
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Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Kristina Hammarfalk 
Justerare 

  

 


